



البوابة العراقية البريطانية- وكيل توينفكس الحصري في العراق

لقد تأسست شركتنا عام 1990 في المملكة المتحدة و تخصصنا في مجال تجهيز ألواح البولي كاربونيت وأطرارات الألومنيوم الخاصة بها والمستخدمة في السقوف والشبابيك والقواطع البولي كاربونية.

لقد كنا واحدة من أولى الشركات في المملكة المتحدة التي استخدمت البولي كاربونيت المتعدد الطبقات وعلى مر السنين قمنا بتوسيع وتطوير تصاميمه واليوم لدينا طيف واسع من منتجات من البولي كاربونيت المتعدد الطبقات والصلد وأطرارته و نظم إنساده لمقاطع ذات ابعاد تصل إلى أربعة أمتار. إن عملنا بصورة رئيسية هو في المملكة المتحدة ولكن لدينا علاقة جيدة جدا مع عدد من الوكلاء والموزعين الأوروبيين ولدينا الرغبة الجادة في الدخول بقوة الى السوق العراقية أيضا .

منذ حوالي عشرين عام قمنا بتطوير المظلات البولي كاربونية في مصنعنا لأغراض التسقيف وهي متكونة أما من البولي كاربونيت المتعدد الطبقات أو الصلد حسب طبيعة الغرض المطلوب و نجهز كذلك الأطارات والروابط الخاصة بها. تمتاز هذه المظلات بجودتها العالية و بسرعة تجميعها وتثبيتها بخلاف الحال مع المظلات التقليدية.

أحد المعايير المهمة المعتمدة في تصميم مقاطعنا البولي كاربونية كانت ولا تزال ضمان سلامة الاستخدام لذا فإن موضوع صلادة المنتج و ممانعته للتهشم الخطر هو ذا أهمية كبيرة خصوصا مع زيادة الوعي والاهتمام بقوانين الصحة والسلامة في مواقع البناء والعمل.

أن مسقفاتنا المذكورة أعلاه حاصلة على تصنيف 2014: 001 (M) ACR و هو لأختبار ممانعة الهشاشة والتشطي الخطر في حال حدوث التكسر في المسقفات. تشمل مجالات عملنا اليوم التصميم والتصنيع والتجهيز للمسقفات والألواح البولي كاربونية المتعددة الاستخدامات ونحن نأخذ بعين الاعتبار في تصاميمنا أعمال الاساسات المطلوبة لنصب المقاطع البولي كاربونية وكذلك تصاميم وطريقة تصنيع الإطارات الهيكلية الداعمة للألواح والمسقفات .

أن منتجاتنا متعددة الاستخدامات وقطاعات عملنا شملت التعليم، الصحة والرياضة و سكك الحديدية والمشاريع التجارية والصناعية والتجزئة وكذلك البناء التقليدي . لقد كنا ولا زلنا من أفضل العاملين في مجال البولي كاربونيت في بريطانيا وأكثرهم جودة ونمتاز بالخبرة الطويلة والتقنية العالية في تصميم و تصنيع مقاطع البولي الكاربونيت المتعددة الاغراض وأن البولي الكاربونيت الأولي العالي الجودة والمستخدم في مصنعنا يتم تصنيعه من قبل شركة باير الالمانية الشهيرة .

للمزيد من المعلومات يمكنكم زيارة موقعنا على الانترنت و يسعدنا الرد على كافة استفساراتكم وطلباتكم من خلال وكيلنا في العراق : البوابة العراقية البريطانية.



البوابة العراقية البريطانية- وكيل
توينفكس الحصري في العراق

Twinfix are pleased to be working alongside Iraq UK Gateway and look forward to a long and fruitful relationship. We were established in 1990 and our business is very simple; we are suppliers of polycarbonate sheet and aluminium glazing systems for roof & vertical glazing.

We were one of the first companies in the UK to introduce glazing systems for use with multiwall polycarbonate and over the years we have expanded on the design of those systems and today we have products for securing multiwall and solid polycarbonate as well as glass and double glazed glass units onto both rafter supported structures and structural assemblies where spans of up to 4 metres (with multiwall) are required.

We are primarily a UK supply business however we do also enjoy a very good relationship with a number of European stockists and distributors & we are interested in establishing a foothold in the Iraqi market. Around 20 years ago we developed our canopy business, a new product for the roof was launched called Multi-Link, a panellised system made in our factory. We glaze the multiwall polycarbonate inside the Multi-Link glazing system. The design of Multi-Link is fix and link, the benefit is a top quality product which is installed much quicker than traditional glazing systems. In recent years we have developed Multi-Link even further to incorporate solid polycarbonate sheet.

Designed with safety in mind, the topic of Non-Fragility is of great importance as everyone becomes more aware of the health & safety issues on building sites and the need to safeguard people working there. The Multi-Link system achieves the required Non-Fragility ratings – ACR(M)001:2014 'Test for Non-Fragility of Profiled Sheeting Roofing Assemblies'

Today our canopy business includes the design, manufacture, supply of canopies and walkways, we look after everything from groundwork, fabrication and manufacture of the supporting structural frame with the inclusion of windows, doors and roller shutters. Our markets include Education, Rail, Commercial, and Industrial and Retail as well as serving the traditional construction trades of Builders, Joiners, Glaziers and product for the DIY enthusiast.

So what for the future, We are introducing thermally broken glazing systems in order to lower the U or K value in premises so energy saving can be achieved. We believe we have the best quality glazing systems around, as we said earlier we were one of the first and today work with a number of UK extruders to produce our products. Our polycarbonate is made in Germany by Bayer and is the world renowned Makrolon brand of multiwall and solid polycarbonate.

Of course much more information is available on our website www.twinfix.co.uk, we look forward to receiving your enquiries through our exclusive agent for Iraq, the **Iraq UK Gateway** and assure you of our best attention at all times.